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Protokół Nr 8/2018
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego
odbytego w dniu t2 września 2018 roku.

Posiedzenie otworzył PrzewodnrcZący Komisji Grzegorz Baran, który na
wstępie powitał członków Komisji.
Stwierdził on, że na stan 5 członków Komisji w posiedzęniu udział bterue 5 co
stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi załqczniknr 1 do protokofu.
Następnie PrzewodnLcząca Komisji powitał:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,
- Podinspektora w lJrzędzie Gminy Alinę Scisłowicz,
- Podinspektora w Urzędzie Gminy Wojciecha Domańskiego,

Lista obecności stanowi załqczniknr 2 do niniejszego protokofu.

W związku z tym, ie nie zgłoszono uwag do protokołu z poprzedniego
posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 25 lipca 2018 roku zostat. on przyjęty
jednogłośnie.

Na s tępni e Komi sj a j e dno gło Ś nie pr z51 ęła pr z esł"any w r az z zapr o szeni ami
porządek posiedzenia w następujęcym brzmieniu:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie protokołu z p oprzedniego posie dzenia Komisj i.
3. Przyjęcie porz4dku posiedzenia Komisji.
4. Informacja na temat wydzieriawiania i sprzedaŻy mienia komunalnego będ4cego

w posiadaniu Gminy.
5. Informacja na temat przebiegu budowy i remontów drog zaplanowanych naf}I&

rok.
6. Wnioski i zapyĄania. Sprawy różnę,
7 . Zakoiczęnie posiedzenia.
Porźądek posiedzenia stanowi zał4cznlknr 3 do protokołu.

Ad.pkt.4.
Rozp o c z1m aj qc rc alizaq ę p or ządku p o s i e d zenla prz ew o dn tczący K o mi sj i

udzielił głosu Alinie Scisłowicz, która w Urzędzie Gminy prowadzi Sprawy z zahesu
gospodarki nieruchomościami.
Poinformowała ona zebranych o wydzierŻawianiu oraz sprzedaiy mienia
komunalnego Gminy w 2018 roku.
D oty chczas w roku bieŻący m skomunalizowano następuj ące nieruchomo Ś ci :

- w Zbojnie o pow. 0,33 ha,
- w Częrmnie o pow. 4,4065ha,
- w Falkowie dwie działkt o pow.0,17 ha oraz o pow. 0'03ha,
- w Sułkowie o pow.0,0705 ha,
- w Smykowie działki o pow.0,13 ha, o pow.0,07 ha, o pow.0,2187 oraz działka
będ4ca drogą o pow.1.06 ha,



Do wykonanla została droga powiatowa Fałków-Budy o dfugości 880 mb,

koszt po stronie Gminy to kwota 100 686,00 zł.
Następnie Wojciech Domański poinformował, Że w dniu 5 września odbył się

przetargna remont dróg lokalnych i rolniczych kruszywem kamiennym.
W tym zadaniuzostaty zap\anowanę do remontu drogi Pląskowice- Starzechowice na

odcinku 1300 mb' w Stanisławowie na dfugoŚci 288 mb, w Studzieńcu dwa odcinki
dróg po 350 mb i w Pikulach o długoŚci 550 mb.

W tym zadaniuzostatatówntęŻujęta dodatkowa droga w Turowicach o długości 1200

mb, która zostanie wykonana pod warunkiem uzyskania dofinansowania ze środków
IJ rzędu Marszałkow ski ego
IJrz4dGminy wystąpił z wnioskiem o dofinansowanie tego zadania.

Jak datej poinformował Wojciech Domański wykonano równiez remonty

cz4stkowe 29 odcinków dróg rolniczych i lokalnych na terenie Gminy.
Zużl5Ąo ł4cznie 3 108 ton kruszywa kamiennego, wartośó brutto to 1 18 508,04 zł,

W.2018 roku wybudowanę zostały równei chodniki przy drogach gmirrrrych w

miejscowościach: Skórnice i Czermno Kolonia.
Kontynuując swoj4 wypowiedŹ Wojciech Domański poinformował równiei, Że

w dniu w dniu 5 września bieżącego roku odbył się przetarg na dobudowę

dodatkowych latarni i opraw oŚwietleniaulicznego w miejscowościach: Gustawów,

Czermno-Kolonia, Poręba i Sulborowicę oraz dodatkowo budowę latarni

hybrydowychprzy cmentarzu w Czermnre oraz solarnych w Olszamowicach i
Rudzisku.

Wypowiedz Wojciecha Domańskiego uzupełnił Wójt Gminy Henryk
Konieczny.

Następnie Komisja wtaz zpracownikiem ds. drogownictwa Wojciechem
Domańskich udała się w teren w celu sprawdzenia zaawansowania prac na

prowadzonej prze Gminę inwestycji ( budowa drogi _ ulica Cmentarna w Czermnie).

Ad.pkt.6.
W kolejnym punkcie posiedzenia Wójt Gminy udzielił wyjaśnień i

odpowiedział.napytania dotyczącekanalizacji kolejnych miejscowości Gminy .

W t.ym temacie zpytaniami do Wójta zwrócili się radni Jan Rutowicz i Jarostaw

Kaczmarek.
Następnie Przewo dn iczący Komisj i o dczytał pismo właś c icieli nieruchomo Ś ci

z\okalizowattej przy ulicy Modrzęwiowej w Fałkowie.
Mieszkańcy w swoim piśmie zwracają się z wnioskięm o przejęcie przęz Gminę tej

nieruchomości w celu wykonania na niej w przyszł'ości dogi prowadzącej do ich

posesji.
W daiszej treści pisma mieszkańcy deklarują nieodpłatne przekazanie w całości tej

nieruchomości na rzecz Gminy.
Brak utwardzonej drogi stanowi problem z dqazdem do wybudowanych domów,

szczegóIttie po opadach dęszczu wskazuj4 mieszkańcy w treści tego pisma'

Wyjaśnień dotyczqcych tematu zawarIego w piśmie udzielił Wójt Gminy oraz

pracownik ds. drogownictwa Wojciech Domński.



- w Skórnicach działI<t o pow. 0,35 ha, o pow.023 ha, oraz o pow. 7,II ha,
Łącznte skomunalizowano 7,1 I ha,
W omawianym okresie sprzedano nieruchomości:-
- w Fałkowie o pow. 0,056 ha,
- w Sułkowie o pow. 0,03 ha,
Wydzieriawiono w 2018 roku nieruchomości pod budowę wieŻy przekaźntkowej
operatora PLY :

- w Fałkowię I44 metry z działL<tnr 669,
- w Czermnie I44 metry z działkinr 146512.

W trakcie przygotowania do sprzedaŻyjest działka o pow. 0,06 ha położona w
Fałkowie w zwłązkuzezł.ozonymwnioskiem o jej zakup.
Będąc przy głosie Alina Scisłowicz poinformowała, ze ostatnio obsemruje się spadek
zainteresowania zakupem nieruchomoŚci.

Na zakońc zętie udzieliła ona dodatkowych wyj aśnień i odpowie działa na
pytania w omawianym temacie.

Następnie głos zabrałradny Jarosław Kaczmarek, który zwróciŁ się z
zap1Ąaniemna jakim etapie jest uregulowanie stanu prawnego nieruchomoŚci
położonej w Papiernizprzeznaczeniem jej pod budowę drogi w tej miejscowości

Alina Scisłowicz wyjaśniła, że postepowanie uwłaszczeniowe tej

nięruchomo ści zo stał o zakohczone prawomo cnym p o stanowięni ęm s ądu.
P oni ewaz u:właszczona zo stała o s ob a nieŻy j ąc a naleiy ob e cni e przepr ow adzic
postepowanie spadkowę w celu ustalenia aktualnych współwłaścicieli tej

nieruchomoŚci.

Ad.pkt.5.
W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrał. Wojciech Domański prowadzęcy

w lJrzędzie Gminy Sprawy z zahęsu drogownictwa.
Poinformował on realizacji zadan z zakesu drogownictwa w roku biezącym.
Zadante został'o podzielona na dwa etapy.
W I etapie wykonano przebudowę dróg poprzęz połozenie nawierzchni z masy
bitumicznej w miejscowoŚciach: Sulborowice , Skórnice' Skórnice-Poręba, Poręba'
Stor.norgi' Sułków i Stanisławów.
Koszt tego zadania to kwota866 055,32 zł.
Ponadto trwa budowa ul. Cmentarnej w Czermnie, zadante to obejmuje budowę drogi
wraz z chodnikami i parkingami.
Koszt tego zadania w całości jest z budzetu Gminy.
Etap II obejmuje odtworzentenawierzchni dróg po robotachzwtqzanych z budową

kanaltzacji sanitarnej w miejscowoŚci Starzechowice i Wąsosz.
Prace w miej scowo ści Starzechowice zostały jui r ozpoczęte.

Wspólnie z powiatem wykonane zostały prace na drodze powiatowej na

odcinku Fałków-Starzechowice o dfugości 2885 mb, koszt po stronie Gminy wyniósł
153 000,44 złbrutto.

W trakcie budowy jest droga powiatowana Czermno-Pikule o długoŚci 2405
mb.
Koszt tej inwestycji po stronie Gminy to kwota 346 073,00 zł brutto.



Po wysłuchaniu przedstawionych wyj aśnień
posiedzenia w miesi4 cu październiku zapozna się
wniosku mięszkańców ul. Modrzewiowej.

ustalono, że Komisja podczas
w terenię z moiliwoścląreallzaĄt

Ad.pkt.7.
P o zr ealizowaniu p orz4dku Przewodn rcząay Komisj i po dziękował wszystkim

zaudział i zamlnąt posiedzenie.
Na tym protokót zakoitczono.

Protokółowała.
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